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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Vorige week is in Breda als proef een reflecterend zebrapad op de Ginnekenweg geschilderd

waardoor deze nu de weggebruikers tegemoet schittert. Omwonenden geven aan dat het

reflecterende zebrapad veiliger aanvoelt ten opzichte van het oude zebrapad, dit onder meer als

gevolg van onovezichtelijkheid en snelheid van weggebruikers aan de locatie op de Ginnekenweg.

https://www.bndestem.nl/breda/reflecterend-zebrapad-op-de-ginnekenweg-dit-valt-echt-op-het-voelt-
veel-veili ger-a49e6 I e9/

Op de Boulevard bevindt zich ook een zebrapad waar omwonenden en voetgangers zich nog steeds

zorgen maken over de verkeersveiligheid. De aanleg van dit zebrapad, precies te midden van een op-

en afrit voelt al niet goed en daarnaast wordt regelmatig met hoge snelheid op de Boulevard gereden.

De fracties van de VLP en ChristenUnie hebben hierover enkele vragen:

1. ls het college bekend met de proeven die regelmatig met reflecterende zebrapaden worden
gehouden en zo ja, heeft u hierover kennis en ervaring vanuit andere gemeenten opgedaan? Graag

een toelichting op deze kennis en ervaring.

2. ls het college bereid om als proef een reflecterend zebrapad op de Boulevard ter hoogte van de

in- en uitgang waar onder meer de Aldi en Action zijn gehuisvest, aan te leggen? Zo nee, graag een

toelichting waarom níet en zo ja, graag een indicatie wanneer er met deze proef kan worden gestart.
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

L ls het college bekend met de proeven die regelmatig met reflecterende zebrapaden worden
gehouden en zo ja, heeft u hierover kennis en ervaring vanuit andere gemeenten opgedaan? Graag
een toelichting op deze kennis en ervaring.

Wrj zijn bekend met de proef in Breda maar nog niet met de kennis en eruaringen. Het betreffende
zebrapad in Breda ligt er ook nog maar pas.

2. ls het college bereid om als proef een reflecterend zebrapad op de Boulevard ter hoogte van de in-

en uitgang waar onder meer de Aldi en Action zijn gehuisvest, aan te leggen? Zo nee, graag een
toelichting waarom niet en zo ja, graag een indicatie wanneer er met deze proef kan worden gestart.

Om gefundeerd te kunnen bepalen of een reflecterend zebrapad op deze locatie als proef kan slagen
willen wij eerst de eruaringen van Breda afuachten. Wjzullen u hierover nader informeren.

\Mj vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


